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Referat af bestyrelsesmøde  torsdag 17.08.2023 – kl. 18.00 i Tunehallen. 

  

Til stede: Bernt, Flemming, Peter T., Tage, Peter K., Mark.  

Indbudt: Kenneth Runge Rossen (men meldt afbud) 

 

Afbud: Flemming -ferie. 

  

Referent: Tage Lauritsen 

Referat fra sidste møde:  

Godkendt 

 

Næste ordinære bestyrelsesmøde  

● 12.09.2023. kl. 18 i Tunehallen. 

Økonomi 
 

● Status gennemgået, 33 skyldnere. 

Signalforsyning TV 

● Pakkeskift - antal skift og fordeling. inden 1.10.: 18, efter 1.10.: 24. 

● Allente streaming kontrakt forventes primo september. Vi forventer status 25.8.2023; vi har endnu 
ikke modtaget vilkårene. 

● Viaplay økonomi problemer – salg af dele af virksomheden til 2 udenlandske virksomheder, 
hvoraf Canal+ er den største med 12%. Se f.eks. artikler her: 
https://www.digitaltveurope.com/2023/07/20/canal-takes-major-stake-in-struggling-viaplay/ og 
https://www.digitaltveurope.com/2023/08/02/cme-owner-ppf-takes-stake-in-viaplay/  

● Andet ? 

 

Servicepartnere 

● Nødvendigt vedligehold udført af KK udenfor garantier/budget: Bøgevej nyt kabel 

● Skader lokaliseret/udbedret 

o Se mail (FD 25447 og 16026) fra Allan Hjort, hvor han foreslår nogle kabler udskiftet, fordi 
der ikke kan opnås tilstrækkeligt signal visse steder i Tinggårdsparken (84+90+92) og 91 på 
en modsat gren. (Denne går helt tilbage til august 2021, og var ubesvaret. Rykket for svar: 
ons., 2 aug. 2023 kl. 12:41, rykket igen tirs., 15 aug. 2023 kl. 17:18, og så kom der en 
reaktion).  

https://www.digitaltveurope.com/2023/07/20/canal-takes-major-stake-in-struggling-viaplay/
https://www.digitaltveurope.com/2023/08/02/cme-owner-ppf-takes-stake-in-viaplay/
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Og for TGP91 se mail i FD 7279 og 16791, hvor medlemmet klager over ustabilitet. Dén er 
fortsat håbløst dårlig. Men hér skal vi lige have en dygtig tekniker ind over, for at fastslå, at 
det beror på ringe signalniveau udefra: 
 
Allan Hjort foreslår: Mulige løsninger: 

Udskiftning af 1,8/11,5 kabler 

Flytning eller montering af ny D3 forstærker ved Tinggårdsparken 70 

 

Vi skriver til Allan Hjort, at vi gerne vil have en forklaring. Menes de 66 dBuV ud for TGP 90 i den 
øvre ende? Kan vi så ikke bare nøjes med de sidste 35 m hen til nr 90. Og nr. 91 kan være andre 
ting. 
 

● KK-Partner, dokumentation opdatering?  
– Det ser ved opslag i Mapinfo ud til, at Sydøst samt Trækvarteret nu er opdateret. 

● RPD: Ø-status mv. returvejsproblem på især RPD13:0 og 20 - OFDMA og SCQAM i upstream 
kolliderer lidt. Er det fejljustering eller hvad. Vi bør holde et taskforce møde med KK (Allan Hjort) 
for at se, om der kan optimeres projekteringsmæssigt. (Peter K.). 

● Skal opdateres med Flimmer, der har opdelt deres US på den ene RPD, de har. 

● RMA status på afbrændt RPD? - Vi mangler RPD retur procedure så vi kan sende den, og få en 
erstatning. 
Tage kontakter Svend Jessen om dette. 

● Gørlev tidsplan. De har længe efterlyst at få et møde: De skal have 4 eller 5 RPD, og RF-overlay 
hvis de fortsætter med nuværende TV leverandør. Vi skylder dem et møde, Vi skal finde en dato 
hvor vi kan få lov at sidder i hallen - Bernt. 

● Pantheradmin øvrigt:  

o Rettelse i TR069-billedet, hvor håndtering af TR369 nu er med. Dok via wiki. 

o Rettelse i kortvisning for USMERDEV opdelt i OFDMA 1 og 2 ventes. 

o Rettelse: Samlerabat kommer nu på tv-produktet. 
 

Hovedstation og anlæg 

● Vedligehold. 

● Udeståender? - Vi skal have sat gang i tinglysning af tilstedeværelse af kabel bag Mimosevej 
3+5+7+9+11. Der udformes skrivelse (Tage) 

● Ø-opdeling af  

o Lunden. 322 m fiber ned ad skolestien. Ny RPD, fiber fra Lundevej, ud for Tinggårdslunden 
54. 

o Sydøst: RPD flyttes ned til stien ud for TGV62. Ca 220 m. 

 
Internet 

● DOCSIS certifikater til transponderne. Kenneth? 

● Kapacitet, forbrug. Stiger svagt i starten af august - men intet kritisk. 



Side 3 af 3 

 

● Router, lagerstatus.PT 3 AVM, 1 Arris, TL: 15 Arris, PK: 1 AVM. Vi har bestilt 15 AVM. 

● Vindinge status. Intet nyt. 

● Gørlev status. do. 

● Flimmer status. do. 

● Til hjemmesiden:  

▪ Fejlmelding skal give svar på de mest akutte behov for den fejlramte 

▪ Vi bør udgive nyhedsbreve, eller et FB-opslag, der linker til dette. 

● Panther: Selvbetjening-server og ESG er dybt forældede med PHP fra 2014. Sikkerhedsrisiko. 
De er ved at gå op på PHP8. 

● NDX-problematik ifbm. Harmonic problem: Vi afventer svar fra Harmonic: RPD’en dør, når vi 
tænder for NDX. Peter K. 

● Skifter til 204 MHz på øvrige ø’er. Er gjort. 

● Frekvensplan implementeres på RDP. Er gjort samtidigt. 

  

Remindere/opfølgning/forglemmelser: 

Møder med Flimmer / Vindinge / Gørlev (Bernt). 

Rykkere til Harmonic (Peter K) 

GF og medlemsmøde i 2024. Dato, lokale, dirigent. 


